
Inspreektekst Willem Lijnzaat namens ‘burgerini a ef’ bij overhandiging Pe e inzake 
Sportaccommoda es – 16 mei 2023 

Wormerlanders leven nabij de natuur en het water en voelen zich daar verbonden mee. 

Dat schreef onze burgemeester mevrouw Michel-de  Jong in het Burgerjaarverslag 2020 vanwege het  feit 
dat zij één jaar burgemeester was in onze Gemeente. 
 
Daarin liet zij tevens blijken dat haar het meest was opgevallen in dat jaar dat de inwoners van Wormerland 
in de eerste plaats zo trots zijn op ‘hun’ gebied en de prach ge natuur. 
  
Hoe mooi is het Wormer- en Jisperveld bij avondlicht,  of een ringslang in het zonnetje bij de sloot langs de 
weg,   of een bijzondere vogel op het IJsbaanterrein. 
 
Daar moet de gemeenschap toch heel zuinig op zijn. Dat wil je toch niet kwijtraken? 
 
Vandaar dat een grote groep verontruste Wormerlanders met angst en vreze de ontstane verhuisplannen 
tegemoet ziet van  de tennisverenigingen, alsmede de verplaatsing van de ijsbaan en de plaatsing van 2 
maar mogelijk 4 padelbanen op het huidige IJsbaanterrein. 
 
Gelukkig hee  GroenLinks-Wormerland een prach g alterna ef plan opgezet waarbij de voorgenomen 
fusie van de 3 tennisverenigingen doorgang kan vinden op de huidige loca e aan de Spa erstraat met 
toevoeging van een aantal overdekte padelbanen.  
 
Natuurlijk is de geplande uitbreiding van de woningbouw belangrijk.  
Uit de begro ng blijkt dat de gemeente de komende jaren om en nabij 982 woningen gaat bouwen en na 
de invoering van het alterna eve plan zou dat zelfs op zo’n 1.050 eenheden uit kunnen komen. 
De natuur en het huidige ijsbaanterrein kan daarbij volledig behouden blijven. 
 
Ons burgerini a ef omarmt dat plan dan ook volledig.   
In samenwerking met GroenLinks hebben wij op 19 april jl. een informa eavond in Groos gehouden, waar 
het nieuwe idee aan de talloze inwoners uitgebreid gepresenteerd werd.  
 
Vanwege de vele posi eve reac es zijn wij een handtekeningenac e gestart en hebben wij een oproep op 
onze website geplaatst om een pe e te ondertekenen om af te zien van de plannen van de Gemeente 
Wormerland en de aangedragen nieuwe alterna eve plannen van GroenLinks nader uit te werken.  
 
Tot en met gisteren, 15 mei,  ontvingen wij maar liefst  
 

1.303 STEUNBETUIGINGEN 
O ewel 18.0 % van de huishoudens in Wormerland. 

 
Ik wil ze hierbij gaarne aan u overhandigen met het verzoek om een groot belang te hechten aan de 
uitgesproken wens van deze grote groep mondige, en zeer betrokken inwoners van heel Wormerland.  
 
De Gemeenteraad kan toch niet lichtzinnig daaraan voorbij gaan en de wensen van een groot gedeelte van 
haar inwoners negeren.       
 
In de begro ng van 2023-2026 van Wormerland staat vermeld dat de gemeente grote waarde hecht aan 
Burgerpar cipa e en dat dit zou bijdragen aan meer raakvlak voor beslissingen binnen de gemeente. 
 
Vele Wormerlanders zullen U dankbaar zijn als u dat ook waarmaakt.       IK DANK U  VOOR UW AANDACHT      


